

國立東華大學 National Dong Hwa University (博士班)

學校基本資料	學校代碼	08	聯絡電話	886-3-8905114	傳真	886-3-8900170
	地址	974003 花蓮縣壽豐鄉大學路二段一號 No. 1, Sec. 2., Da Hsueh Rd., Shoufeng, Hualien 974301, Taiwan, R. O. C.				
	網址	中：http://www.ndhu.edu.tw 英：https://www.ndhu.edu.tw/?Lang=en				
	承辦單位	國際事務處國際招生組 International Admissions Division, Office of International Affairs				
	自招文號	中華民國105年1月30日臺教高(四)字第1050005576號函				
總計	4 系組 / (聯招：5 人、單招；0 人) 上學年度新生總量 10%之欲使用名額：5 人 班別間流用：0 人 本國學生博士班未招足名額：0 人 教育部核定擴增名額：0 人					
獎學金	有提供僑生專屬獎學金，請逕洽本校國際事務處國際招生組(International Admissions Division, Office of International Affairs) 僑生專屬獎學金網址： 中：https://oia.ndhu.edu.tw/oversea-chinese-student/o-chinese-scholarship 英：https://oia.ndhu.edu.tw/oversea-chinese-student/o-chinese-scholarship					
宿舍	保障境外生生在學期間住宿。 On-campus accommodation is guaranteed for overseas students.					
備註	有關教學資源概況、課程、獎助學金及住宿等資訊，請參閱各系所、教務處、國際事務處及學生事務處網頁。 Regarding the information about academic resources of departments, courses, scholarships and accommodation, please refer to the website of departments, Office of Academic Affairs, Office of International Affairs, and Office of Student Affairs.					

國立東華大學 企業管理學系

管理學群

是否經教育部查核被列為持續列管或不通過：通過

師資質量是否達「專科以上學校總量發展規模與資源條件標準」附表五所定基準：已達所定基準

年齡限制：不限 性別限制：不限

全英語授課：否

National Dong Hwa University, Dept. of Business Administration
Management Group.

Birth Date Limit: No Gender Limit: No

Courses Conducted in English: No

系所代碼	聯招名額	是否單招
------	------	------

※承辦人簽章

李依霏 03-8905114
admission@gms.ndhu.edu.tw
2021-08-30 14:29:15

60804	1	否
系所簡介		
<p>本系提供行銷、組織行為與人力資源管理、策略、生產管理、財務管理等全方位企管之專業課程外，並注重邏輯推理與計量能力之培養。此外，亦規劃實務講座、企業實習等課程，以形塑學生優質學習態度，加強未來職場競爭力。</p> <p>The characteristics of the Department of Business Administration are: 1. The comprehensive programs and multidisciplinary faculty members: The department offers all possible education programs in Business Administration, including BA, MBA, MBA International Program, EMBA and Ph.D. Specialties of faculty members span across multiple management related areas in organizational behavior, human resources management, marketing management, logistics and decision science, etc. 2. The diversified international exchange and interaction: The department attracts regular and exchange students from many countries. This mix in nationalities and cultures leads to frequent, intimate interactions between domestic and overseas students. 3. The broad future development: With professional and yet flexible curricula, graduates are well equipped for a smooth and outstanding future, no matter whether opting for further studies or career; whether working in government, private sectors, or NGOs and NPOs; whether specializing in management, sales, market analysis, or public relation.</p>		
個人申請繳交資料說明		

1. 最高學歷證明(必)
 2. 碩士班歷年成績單正本(必)：學士班及碩士班歷年成績表正本各1份
 3. 學習研究計畫書(選)：博士研究計畫書
 4. 師長推薦函(必)：推薦函2封
上傳電子檔方式：學生自行上傳或是學生以email邀請師長上傳。
 5. 其他有利審查之資料(選)：其他學術或創作之著作
 6. 學術著作(必)：碩士論文（國外碩士若無碩士學位論文者，可以專題報告、專案報告、成果報告等提報）或優良學術表現如公開發表之文章、有公開審查制度之學術獎項
 7. 自傳(必)：中文自傳
 8. 語文能力說明或相關證明文件(選)：中文及英文能力說明或相關證明文件
-
1. Proof of highest education(required)
 2. Original copy of the Past years' Master' s program transcripts annual transcript(required) : Original copy of the past years' bachelor's and master' s program annual transcripts
 3. Study Plan and Research Proposal(optional) : Ph. D. study plan and research proposal
 4. Recommendation letter(s) from teachers(required) : 2 Recommendation letters
Upload File Method : Students upload file by themselves or invite teachers upload with email
 5. Other documents that may benefit the review procedures(optional) : Academic publications (collection of works, theses, independent research result reports)
 6. Academic publications(required) : Master' s theses
 7. Autobiography(required) : Biography in Chinese
 8. Certificate or relevant documents of language proficiency(optional) : Certificate or relevant documents of Chinese and English language proficiency (Chinese and English proficiency test scores)

國立東華大學 自然資源與環境學系

地球與環境學群

是否經教育部查核被列為持續列管或不通過：通過

師資質量是否達「專科以上學校總量發展規模與資源條件標準」附表五所定基準：已達所定基準

年齡限制：不限 性別限制：不限

全英語授課：是

National Dong Hwa University, Dept. of Natural Resources and Environmental Studies
Earth and Environment Group.

Birth Date Limit: No Gender Limit: No

Courses Conducted in English: Yes

系所代碼	聯招名額	是否單招
60815	1	否
系所簡介		

※承辦人簽章

李依霏 03-8905114
admission@gms.ndhu.edu.tw
2021-08-30 14:29:15

本班統合全院資源提供的選修課程，及本校其他相關系所的課程，配合論文及課業指導委員會對學生選修課程的規劃與建議，可協助博士班學生獲得有效的訓練與學習。

This program is supported by 26 full-time faculty members with expertise spanning ecosystem study and environmental education of the College of Environmental Studies (CES), and faculty members outside the CES at National Dong Hwa University. Students can receive effective training and study guidance from their advisory committee members.

個人申請繳交資料說明

1. 最高學歷證明(必)
2. 碩士班歷年成績單正本(必)
3. 學習研究計畫書(必)：研究計畫 (1000字以內)
4. 師長推薦函(必)：大專教師或任職主管推薦函2封
上傳電子檔方式：學生自行上傳或是學生以email邀請師長上傳。
5. 專題成果作品(或特殊表現)證明(選)：專業成果
6. 其他有利審查之資料(選)
7. 學術著作(必)：碩士論文
8. 自傳(必)：中文自傳500字以內
9. 讀書計畫書(必)：(1) 中文讀書計畫書：含申請動機，1000字以內(必繳)
(2) 英文讀書計畫書(選繳)
10. 語文能力說明或相關證明文件(必)：英文能力說明或相關證明文件

1. Proof of highest education(required)
2. Original copy of the Past years' Master' s program transcripts annual transcript(required)
3. Study Plan and Research Proposal(required)：Study plan and research proposal (within 1000 words)
4. Recommendation letter(s) from teachers(required)：2 recommendation letters from teachers or managers in the company
Upload File Method：Students upload file by themselves or invite teachers upload with email
5. Proof of achievement of specialized works (or special performances)(optional)：Proof of achievement of specialized works (or special performances)
6. Other documents that may benefit the review procedures(optional)
7. Academic publications(required)：Master thesis
8. Autobiography(required)：Biography in Chinese within 500 words
9. Study Plan(required)：(1) Study Plan in Chinese: including application motivation; within 1000 words (required)
(2) Study plan in English (optional)
10. Certificate or relevant documents of language proficiency(required)：Certificate or relevant documents of English language proficiency (English proficiency test scores)

國立東華大學 海洋生物研究所

地球與環境學群

是否經教育部查核被列為持續列管或不通過：通過

師資質量是否達「專科以上學校總量發展規模與資源條件標準」附表五所定基準：已達所定基準

年齡限制：不限 性別限制：不限

全英語授課：否

National Dong Hwa University, Graduate Institute of Marine Biology
Earth and Environment Group.

Birth Date Limit: No Gender Limit: No

Courses Conducted in English: No

系所代碼	聯招名額	是否單招
60818	1	否

系所簡介

本所位處南台灣的國立海洋生物博物館內，所內老師以發展五大具特色性之研究為主：1. 海洋生物多樣性暨生態學、2. 海洋環境化學及毒物學、3. 水產養殖、4. 珊瑚礁生物學及、5. 海洋天然物。

The institute is located within National Museum of Marine Biology & Aquarium, southern Taiwan. The main research topics include: 1. Marine ecology and biodiversity; 2. Marine environmental chemistry and ecotoxicology; 3. Aquaculture; 4. Coral reefs biology; and 5. Marine natural products.

個人申請繳交資料說明

1. 最高學歷證明(必)
2. 碩士班歷年成績單正本(必)：碩士班歷年成績表
3. 學習研究計畫書(選)：研究計畫書
4. 師長推薦函(選)：教授推薦函2封
上傳電子檔方式：學生自行上傳或是學生以email邀請師長上傳。
5. 其他有利審查之資料(選)：例如：論文或其他相關著作
6. 自傳(選)：中文自傳(1000字以內)
7. 語文能力說明或相關證明文件(選)：中文或英文能力說明或相關證明文件

1. Proof of highest education(required)
2. Original copy of the Past years' Master' s program transcripts annual transcript(required)：Undergraduate academic transcripts
3. Study Plan and Research Proposal(optional)：Research proposal
4. Recommendation letter(s) from teachers(optional)：2 Recommendation letters
Upload File Method：Students upload file by themselves or invite teachers upload with email
5. Other documents that may benefit the review procedures(optional)：Other documents that may benefit the review procedures (e.g., Publications)
6. Autobiography(optional)：Autobiography in Chinese within 1000 words)
7. Certificate or relevant documents of language proficiency(optional)：Proof of language proficiency (Chinese or English)

※承辦人簽章

李依霏 03-8905114
admission@gms.ndhu.edu.tw
2021-08-30 14:29:15

國立東華大學 教育與潛能開發學系科學教育博士班

教育學群

是否經教育部查核被列為持續列管或不通過：通過

師資質量是否達「專科以上學校總量發展規模與資源條件標準」附表五所定基準：已達所定基準

年齡限制：不限 性別限制：不限

全英語授課：否

National Dong Hwa University, Ph.D. Program of Science Education, Dept. of Education and Human Potentials Development
Education Group.

Birth Date Limit: No Gender Limit: No

Courses Conducted in English: No

系所代碼	聯招名額	是否單招
60819	2	否

系所簡介

1. 台灣科學教育研究重鎮之一，唯一兼採認知與多元文化取向之機構。
 2. 致力於中小學科學教學創新、科普傳播及大眾科學素養提升。
 3. 提供海外學生友善環境。
 4. 申請者宜具備中文聽與說之能力。
1. This institute is one of the most important institutes for science education in Taiwan. It is the only institute adopting both cognitive and multi-cultural approaches.
 2. It is devoted to promoting the innovations of science teaching, popular science and the public understanding of science.
 3. A warm and friendly environment is provided for overseas students.
 4. Applicants are expected to have Chinese listening and speaking ability.

個人申請繳交資料說明

※承辦人簽章

李依霏 03-8905114
admission@gms.ndhu.edu.tw
2021-08-30 14:29:15

1. 最高學歷證明(必)
2. 碩士班歷年成績單正本(必)
3. 學習研究計畫書(必)
4. 師長推薦函(選)：推薦函1封
上傳電子檔方式：學生自行上傳或是學生以email邀請師長上傳。
5. 學術著作(選)：(1) 碩士論文（應屆畢業生得繳交碩士論文初稿）
(2) 相關學術著作或其他有助審查之資料
6. 自傳(選)：中文自傳(約1000字)
7. 語文能力說明或相關證明文件(選)：中文能力說明或相關證明文件

1. Proof of highest education(required)
2. Original copy of the Past years' Master' s program transcripts annual transcript(required)
3. Study Plan and Research Proposal(required)
4. Recommendation letter(s) from teachers(optional) : 1 letter of recommendation
Upload File Method : Students upload file by themself or invite teachers upload with email
5. Academic publications(optional) : (1) Master's thesis (A draft of the master's thesis if you haven' t finished your thesis)
(2) Related academic works or other information that might be helpful for your application
6. Autobiography(optional) : A 1000-word-autobiography in Chinese
7. Certificate or relevant documents of language proficiency(optional) : Certificate or relevant documents of Chinese language proficiency (Chinese proficiency test scores)